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В настоящей статье исследуются механизмы трансформации современного правосознания российского изби-
рателя, связанные с новой цифровой реальностью и влияющие на процессы правотворчества, правоприменения и 
формирования электронной демократии. Выявляются тенденции и перспективы трансформации электорального 
правосознания. Разрабатываются конкретные предложения по повышению уровня правосознания и правовой 
культуры современного российского избирателя, связанные с рассмотренными в статье прогнозами развития 
электорального правосознания под воздействием внедрения и развития цифровых форм и сетевых технологий.
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This article examines the mechanisms of transformation of the modern legal consciousness of the Russian voter, 
associated with the new digital reality and influencing the processes of lawmaking, law enforcement and the formation of 
e-democracy. The tendencies and prospects of transformation of the electoral legal consciousness are revealed. Specific
proposals are being developed to improve the level of legal awareness and legal culture of the modern Russian voter,
related to the forecasts of the development of electoral legal awareness considered in the article under the influence of
the introduction and development of digital forms and network technologies.
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